
 

سیمکارت بدون فیلتر ۹۰میلیون تومان!
پس از صرف هزینه های نجومی برای استفاده از فیلترشکن ها 
در راستای دور زدن فیلترینگ، نوبت به سیمکارت های بین المللی 
رسیده است که این روزها توسط کاربران ایرانی در بازه قیمتی ۱۰ 
تا ۹۰ میلیون تومان خرید و فروش می شوند. براساس داده های 
ارائه شده اکانت دو ماهه یک فیلترشکن که ۱۳۰ هزار تومان و 
سه ماهه آن ۲۰۰ هزار تومان بود، در حال حاضر اکانت یک ماهه 
آن زیر ۲۰۰ هزار تومان نیست. با این وجود فیلترشکن ها همواره 
پاسخگوی نیاز کاربران ایرانی نیستند و قطع و وصل آن ها خطرات 
زیادی را برای تجار به همراه دارد، گزینه ای که این روزها روی میز 
کاربران ایرانی قرار گرفته است، سیمکارت های بین المللی است. 
سیمکارت هایی فیزیکی که به گفته فروشندگان این محصول، 
آن ها در ایران و سایر کشورهای جهان به غیر از کره شمالی 
قابلیت آنتن دهی و استفاده دارند. این سیمکارت ها برای تایید 
هویت »verifying« در سایت هایی که کاربران ایرانی را تحریم  
کرده اند، مانند صرافی های ارز دیجیتال و یا برخی وبسایت ها 
و یا استفاده  از چت بات های هوش مصنوعی استفاده می شوند؛ 
استفاده اصلی این سیمکارت ها در سفرهای خارجی است اما 
این روزها به راهی برای دور زدن تحریم ها و فیلترینگ تبدیل 
شده است، چراکه می توان با تغییر IP اینترنتی که از آن استفاده 
می شود، فیلترینگ را دور زد. با این حال نرخ این سیمکارت ها در 
بازار نجومی است، به گونه ای که این سیمکارت ها در بازه قیمتی 
۱۰ تا ۹۰ میلیون تومان در بازار خرید و فروش می شوند؛ علاوه 
بر این شارژ این سیمکارت ها نیز به نوبه خود هزینه هنگفتی را 
روی دوش کاربران ایرانی می گذارد و مبلغ پرداختی برای شارژ 
سیمکارت های بین المللی شامل قیمت دلار حواله، کارمزد درگاه 
آنلاین و مالیات در اروپا می شود. خبرآنلاین نوشته: با توجه به 
آنچه گفته شد، اینترنت این روزها به یک کالای لوکس بدل 
شده است. نیمی از جمعیت جهان به اینترنت دسترسی ندارند، 
چه از طریق یک دستگاه تلفن همراه و چه از طریق خطوط ثابت. 
اقتصادهای پیشرفته مانند ایالات متحده، فرانسه، آلمان، بریتانیا 
و کانادا بالاترین نرخ دسترسی را دارند. اقتصادهای نوظهور بزرگ 
تفاوت های زیادی را در نسبت کاربران اینترنت در جمعیت 
خود نشان می دهند که از حدود دو سوم در برزیل و مکزیک تا 
حدود یک سوم در هند متغیر است. از آنجا که فیلترینگ هزینه 
دسترسی به اینترنت آزاد را بالا برده است، می توان گفت که به 
شکاف دیجیتال دامن می زند؛ در داخل کشورها، در راستای 
فیلترینگ نابرابری درآمد و نابرابری فرصت ها ممکن است بدتر 
شود زیرا گروه های محروم و افرادی که در مناطق روستایی زندگی 
می کنند دسترسی محدودتری به اینترنت خواهند داشت. در 
رقابت بین کشورها نیز فیلترینگ تاثیر بسزایی دارد، دسترسی 
نسبتاً کم به اینترنت ممکن است بهره وری را در کشورهای 
نوظهور و در حال توسعه کاهش دهد. تحقیقات کارکنان صندوق 
بین المللی پول نشان می دهد که افزایش یک درصدی در سهم 
کاربران اینترنت در جمعیت، رشد سرانه را ۰.۱ تا ۰.۴ درصد در 

جنوب صحرای آفریقا افزایش می دهد.

بهزیستی خراسان آمار دقیقی
 از کودک همسری ندارد

معاون امور اجتماعی بهزیستی خراسان رضوی گفته به 
دلیل ثبت نشدن ازدواج کودکان آمار دقیقی از کودک همسری 
نداریم، البته در این زمینه مواردی در قالب کودک آزاری به ما 
گزارش می شود. شهره شاهرودی ، در یک نشست خبری، افزوده: 
تمام تلاش ما این است از طریق اقدامات آموزشی، آگاه سازی و 
مداخلات، کودک همسری را در مناطقی که این مساله در آنجا 
شدت بیشتری دارد، کنترل کنیم. در این رابطه حضور اورژانس 
اجتماعی نقش موثری را ایفا می کند. به گفته او: کودک همسری 
در برخی شهرستان های استان و در حاشیه شهر جنبه و ریشه 
فرهنگی دارد به طوری که در برخی شهرستان ها مانند زاوه 
با آمار بالاتری نسبت به سایر شهرستان ها مواجه هستیم.  
شاهرودی، افزوده: در برخی شهرستان های ما این مساله وجود 
دارد، زیرا جنبه فرهنگی دارد؛ در حاشیه شهر نیز به دلیل اسکان 
گروه خاصی از هموطنان یا مهاجران کودک همسری مشاهده 
می شود. در حاشیه شهر و برخی شهرستان ها مانند زاوه با آمار 
بالاتری مواجه هستیم. ما این موضوع را کودک آزاری لحاظ 

می کنیم و اگر گزارش شود حتما اقدام خواهیم کرد.

موتورسوار

از مسئولان راهنمایی و رانندگی تقاضا داریم که برای 
موتورسوارها جریمه های سنگینی تعیین کنند که لااقل 
با این جریمه های سنگین از ارتکاب تخلف در اتوبان ها و 

جاده ها پرهیز کنند.
محبی از اسلامشهر

متخصصان در بیمارستان ها
و  بیمارستان ها  در  متخصصان  حضور  خصوص  در 
درمانگاه های دولتی پیگیری کنید. در اکثر بیمارستان های 
تامین اجتماعی متخصص قلب فقط یک روز در هفته 
می آید و آن هم آنقدر شلوغ می شود که نوبت به  ویزیت بقیه 
بیماران نمی شود به همین دلیل مردم مجبورند به مطب های 
متخصصان باهزینه هایی که همه توان پرداخت آن را ندارند 

بروند. مسئولان کمی هم به فکر بیماران باشید.
عزتی از تهران 

گرانی اجناس
مردم از گراني مایحتاج شان و از این که قدرت خرید 
بسیاري از اقلام ضروري را ندارند، از مسئولان گلایه مندند. 
چرا فکری اساسی و ضرب الاجلی برای تغییر قیمت ها انجام 

نمی شود؟!
شکیبا از تهران 

آرمان ملی: گشت های خودرویی و پیاده 
برای برخورد با کسانی که پوشش خارج از 
عرف دارند، در سراسر کشور مستقر می شوند 
؛این خبری بود که روز گذشته بیش از سایر 
اخبار مورد توجه کاربران شبکه های اجتماعی 
و همچنین شهروندان در پایتخت و سراسر 
کشور )به گفته مردم و تایید مسئولان( قرار 
گرفت. از شهریور ماه سال گذشته و بنا به 
اتفاقات و دلایلی که در جامعه و در ارتباط با 
گشت های ارشاد رخ داد این ون های سبز و 
سفیدی که با خط درشت روی آن ها نوشته 
بودند »گشت ارشاد« از خیابان ها جمع شده 

بودند. 
سردار سعید منتظرالمهدی، سخنگوی 
پلیس، روز گذشته اعلام کرده که از روز 
یکشنبه، گشت های خودرویی و پیاده برای 
برخورد با کسانی که پوشش خارج از عرف 
دارند، در سراسر کشور مستقر می شوند و در 
صورت عدم تمکین از دستور پلیس، افراد به 
دستگاه قضائی معرفی خواهند شد. او هدف 
از این استقرار را انجام مأموریت ها و برخورد 
با افرادی که بر هنجارشکنی های اجتماعی 

اصرار دارند، عنوان کرده است. 
به گزارش صدا و سیما،  منتظرالمهدی، 
مردمی و  مطالبات  را  استقرار  این  علت 
خاستگاه گروه ها و نهاد های مختلف اجتماعی 
و همچنین تأکید ریاست جمهور با هدف 
برخورد با هنجارشکنی های اجتماعی دانسته 
و گفته: »قوه قضائیه در چارچوب قانون به 
منظور بسط و گسترش امنیت عمومی و 
تحکیم بنیان خانواده ضمن تقدیر و تشکر 
از قاطبه دختران و بانوان کشور عزیزمان 
ایران که با رعایت هنجار های اجتماعی و 
پوشش متعارف بر آرامش روانی جامعه کمک 
می کنند، از روز جاری )یکشنبه( با استقرار 
گشت های خودرویی و پیاده در سراسر کشور 
ضمن انجام ماموریت های متعدد پلیسی 
ناگزیر با آن دسته از کسانی که متأسفانه بدون 
توجه به تبعات و عواقب پوششِ خارج از عرف 
همچنان بر هنجارشکنی خود اصرار دارند 
ضمن انذار و تذکر در صورت عدم تمکین از 
دستورات پلیس برخورد قانونی و آنان را به 

دستگاه قضائی معرفی خواهد کرد.«

سخنگوی فراجا گفته که »انتظار می رود 
از همگان به ویژه دختران فهیم کشورمان که 
آینده این مرز و بوم به وجود آنان متکی است 
با حفظ حرمت پوشش و رعایت هنجار های 
پذیرفته شده به انسجام اجتماعی و امنیت 
عمومی جامعه یاری رسانند و فرصت خدمت 
بیشتر را برای مأموران انتظامی به جهت دیگر 
مأموریت های عدیده و حیاتیِ پلیس فراهم 

نمایند.«

نماینده مجلس: این رفتار تازه عجیب 
است

اما واکنش ها به راه اندازی گشت ارشاد زیاد 
بوده؛ یکی از آن ها مربوط است به معین الدین 
سعیدی، نماینده مجلس، در گفت وگو با 
انتخاب که گفته: راه اندازی مجدد گشت ارشاد 

آثار وتبعات خواهد داشت. 
او اشاره ای به اتفاقات سال گذشته کرده و 
ادامه داده است که »ما شهریور ۱۴۰۱ و آن 
اتفاقات را پشت سرگذاشته ایم و این رفتار 

عجیب است.«
به گفته سعیدی: » برخی از کارشناسان 
حقوقی معتقدند که گشت ارشاد موازین 

حقوقی لازم را ندارد و کسانی که دلسوز 
هستند به خوبی می دانند که ما نتیجه این 

رویه ها و آسیب های آن را دیده ایم.«
او افزوده: »هر وقت حساسیت ها نسبت به 
حجاب و موی دختران بیشتر از حساسیت ما 
در بحث اختلاس و کودکان کار و آسیب های 
اجتماعی و زباله گردی و... باشد، مطمئن 

باشید مسیر عدالت را به غلط پیموده ایم.«
نماینده مجلس ادامه داده که »در شرایطی 
انتظار  دارند  اقتصادی  که مردم مشکل 
مردم توجه به حوزه های معیشتی و مهار 
تورم است.« او افزوده: »در طول این سال ها 
نهاد هایی بودند که به خاطر مسائل فرهنگی 
اعتبارات قابل توجهی را گرفتند، اما چرا کسی 
از آن ها نمی پرسد خروجی کار شما چیست؟«

هیچ توافقی با مجلس نشده
در بررسی واکنش های مربوط به راه اندازی 
دوباره گشت ارشاد، این صحبت های رئیس 
کمیسیون اجتماعی مجلس هم قابل توجه 
است که گفته: هیچ توافقی با مجلس برای 
راه اندازی مجدد گشت های امنیت اخلاقی 

نشده است.

خبرگزاری دانشجو از قول ولی اسماعیلی 
اسلامی درباره راه اندازی مجدد گشت های 
امنیت اخلاقی برای مقابله با هنجارشکنی و 
مکانیزم نظارتی مجلس بر آن، نوشته: بعید به 
نظر می رسد که با مجلس شورای اسلامی برای 
راه  اندازی مجدد گشت های امنیت اخلاقی، 
هماهنگی یا توافقی صورت گرفته باشد. دولت 
در این زمینه اقدامات خود را براساس قانون 

انجام می دهد.
او افزوده: اینکه آیا تاثیرگذاری چنین 
اقداماتی در طول ۴۳ سال گذشته چقدر 
بوده است، در ابتدای امر باید نگاهی به سطح 
جامعه داشته باشیم. نظر بنده به عنوان یک 
شخصیت حقیقی این است که مواجهه با 
اقدامات فرهنگی و اجتماعی، باید به صورت 
مناسب و هم راستای با همان فضای فرهنگی 
باشد. خارج از این مسیر اگر مسیر دیگری را 
انتخاب کنیم، قطع به یقین جواب ایده آلی 
نخواهیم گرفت و صرفا می تواند تاثیرگذاری 

مقطعی داشته باشد.
اسماعیلی ادامه داده: مجلس شورای 
۲۲ دستگاه  فرهنگی و  اسلامی از حدود 
تبلیغاتی درخواست می کند که به وظایف 
ذاتی خود بپردازند تا به نتایج بهتری دست 

پیدا کنیم.
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس 
با اشاره به وظیفه مجلس در زمینه نظارت 
اخلاقی،  امنیت  گشت های  اقدامات  بر 
گفت: لایحه عفاف و حجاب درحال حاضر 
در دستور کار مجلس شورای اسلامی قرار 
دارد و به صورت مستقیم به مولفه های 
فرهنگی، اجتماعی و نرم افزاری برای مقابله 
با هنجارشکنی در حوزه عفاف و حجاب تاکید 
کرده است. مجلس از این مسیر بهتر می تواند 

بر مسئله عفاف و حجاب نظارت داشته باشد.
داده که  »مجلس شورای  توضیح  او 
اسلامی با وجود اینکه در برخی موارد در 
فرآیند تدوین و بررسی لایحه عفاف و حجاب 
تحت فشار قرار گرفته است، این موضوع را 
باتوجه به واقعیت های جامعه و حفظ اصول 
قانون اساسی دنبال می کند. به نظر می رسد 
که اجرای لایحه عفاف و حجاب تاثیرگذاری 
بیشتری نسبت به آغاز به کار گشت های 

امنیت اخلاقی داشته باشد.«
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

سخنگوی پلیس خبر داد که گشت های خودرویی و پیاده برای برخورد با کسانی که پوشش خارج از عرف دارند
در سراسر کشور مستقر می شوند 

  استقرار دوباره گشت ارشاد

مجید صباغ زاده، مدیرکل دفتر نگهداری 
علائم، تجهیزات و توسعه ایمنی راه، درباره 
اقدامات سازمان راهداری برای حفاظت از 
حیات وحش به ویژه انجام اقداماتی از جمله 
نصب تجهیزات جاده ای برای کنترل تردد 
یوزپلنگ در محدوده آزادراه تهران - مشهد 
)قطعه سبزه وار- میامی( گفت: باید توجه 
داشت که وظیفه سازمان راهداری حفظ راه 
و جان انسان بوده و در واقع متولی ایمنی راه 
و جاده هاست، همچنین اقدامات این سازمان 
متوجه ترافیک عبوری می شود اما به دلیل 
اینکه برخی از موضوعات در ایمنی جاده ها 
و مسیرها با حیات وحش تداخل پیدا کرده 
یکسری از اقدامات برای حفظ حیات وحش 
از سوی سازمان راهداری از جنس مسئولیت 
اجتماعی انجام می شود و برای این انجام و 
اجرای این اقدامات، برنامه ریزی هایی شده  
است.  او ادامه داد: مشخصات برای جلوگیری 
از برخورد یوزپلنگ با خودروهای عبوری در 

مسیر ذکر شده )سبزه وار - میامی( بحث 
انجام روشنایی، از سوی سازمان حفاظت از 
محیط زیست پیشنهاد شده که برای انجام 
این پیشنهاد برنامه ریزی  هایی انجام شده تا 
رانندگان در این محدوده بتوانند دید بهتری 
داشته باشند و قدرت عکس العمل راننده در 
مواجهه با حیوانات به ویژه یوزپلنگ افزایش 
پیدا کند.  مدیرکل دفتر نگهداری علائم، 
تجهیزات و توسعه ایمنی راه گفت: مسئولان 
و مدیران در سازمان حفاظت از محیط زیست 
شناخت کامل تری نسبت به این موضوع 
دارند و اینکه چه اقداماتی می تواند گزینه 
بهتری برای حفاظت از یوز باشد اما تا این 
لحظه برنامه مشخص و مدونی را ارائه ندادند 
و موضوع در حال بررسی است تا مدیران 
سازمان حفاظت از محیط زیست اعلام نظر 
کنند.  صباغ زاده افزود: البته سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای در راستای مسئولیت 
اجتماعی این اقدامات پیشگیرانه را انجام 

می دهد و بهتر است راهکارها از سوی سازمان 
حفاظت از محیط زیست که در این زمینه 

تخصص دارد، ارائه شود. 
   تصادف با شتر را کاهش دادیم

او با بیان اینکه راهکارها برای حفاظت 
از حیات وحش در سطح جاده ها درباره 
انواع حیوانات متفاوت است، گفت: وقتی 
موضوع شتر باشد، از آنجا که کُندرو بودن 
از ویژگی های این حیوان است و نمی تواند 
از برخی از موانع عبور کند می توان با ایجاد 
خاکریزی تا حدی تردد این حیوان را کنترل 
کرد و سوانح برخورد خودرو با شتر را کاهش 
داد.  صباغ زاده ادامه داد: شرایط حفاظت 
از یوز ایرانی متفاوت با حیوانی مانند شتر 
است، مشکلی شبیه با یوز را در جاده های 
کویری مانند خور، سیستان و بلوچستان با 
شتر داریم اما درباره جلوگیری از تصادفات 
با شتر که روش های دیگری را استفاده 
می کنیم از جمله اینکه با گردنبندهای 

شبرنگ امکان دیدن شتر در جاده را برای 
ننده فراهم می کنیم و خاکریز هایی را  را
ایجاد کرده ایم که شتر از هر نقطه ای نتواند 

وارد جاده شود. 
ادامه داد: وظیفه سازمان  صباغ زاده 
راهداری حفظ راه های کشور است و متولی 
امر حمل و نقل هستیم و اگر حرکتی انجام 
رانندگان  ایمنی  راستای  در  می دهیم 
و استفاده کنندگان از راه است اما گاهی 
با حیوانی مانند شتر مواجه می شویم که 
به صورت عرضی از جاده عبور می کند و 
این عبور عرضی برای رانندگان مخاطراتی 
ایجاد می کند از این رو برای ارتقای ایمنی 
استفاده کننده از راه اقداماتی برای کنترل 
عبور حیواناتی مانند شتر انجام می دهیم، 
اما اگر موضوع حفاظت از حیات وحش و 
حیوانات باشد؛ متولی دیگری دارد و دستگاه 
مرتبط با تجارب و تخصص خود اقداماتی باید 

انجام یا پیشنهاد دهد.  

سازمان راهداری به عدم وجود برنامه مدون و مشخص محیط زیستی انتقاد دارد؛ 

سازمان محیط زیست برنامه ای برای حفاظت از یوز ارائه  نکرده 

 سد چمشیر امروز 
افتتاح می شود

نیرو،  وزیر  و  رئیس جمهور  حضور  با 
بهره برداری از واحد اول نیروگاه سد پرحاشیه 
چمشیر به عنوان بلندترین سد بتنی -غلتکی 
غرب آسیا، امروز افتتاح شد. ایلنا نوشت؛ این 
سد با ارتفاع ۱5۱ متر دارای مخزنی به حجم 
۲.۳ میلیارد مکعب، دریاچه ای به طول ۴8 
کیلومتر و مساحت 5۱ کیلومترمربع در تراز 
نرمال است که عملیات اجرایی آن با اخذ 
مجوزهای لازم از سازمان های ذی ربط با 
اعتباری حدود ۲۳۰ میلیون یورو از سال 
۹۱ شروع شد. بنا بر این گزارش آبگیری سد 
چمشیر ۲7 دی ماه سال گذشته با موفقیت 
انجام شد و خوشبختانه نتایج پایش مستمر 
کیفیت آب مخزن به همراه کنترل و تنظیم 
میزان رهاسازی آب حاکی از نقش بسیار 
مثبت سد چمشیر بر روی کیفیت آب پایین 
دست دارد.  شایان ذکر است که فعالان محیط 
زیست در ماه های اخیر نسبت به آبگیری این 
سد و مضرات محیط زیستی آن هشدار داده و 

مخالف آبگیری آن بودند. 

  نیاز تهران به ۹ هزار 
دستگاه اتوبوس 

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر 
تهران، گفت: پایتخت به ۹ هزار دستگاه 
اتوبوس و مینی بوس نیاز دارد و در اقدامی کم 
سابقه، قرارداد تامین ۳هزار دستگاه اتوبوس و 
مینی بوس منعقد شده است.  مهدی علیزاده 
در نشست خبری، افزود: تامین سه هزار 
دستگاه اتوبوس و مینی بوس با اعتباری بیش 
از ۲8هزار میلیارد تومان منعقد شده که تا 
پایان امسال قرار است ناوگان اتوبوسرانی 
به یک هزار و ۴۰۰ دستگاه جدید تجهیز 
شود.  او با اشاره به فرسودگی این ناوگان اعلام 
کرد: بیش از ۱۰ سال این ناوگان نوسازی 
نشده است و مردم از این بابت گلایه دارند و 
فرسودگی ناوگان اتوبوسرانی تهران موجب 
نارضایتی مردم شده که شهردار تهران در 
اقدامی جهادی تلاش دارد این ناوگان را 

نوسازی کند. 

 مصوبه تاثیر معدل در کنکور 
لغو شود

فاطمه مقصودی نماینده مجلس در جلسه 
روز یکشنبه ۲5 تیر ۱۴۰۲ مجلس شورای 
اسلامی در تذکری شفاهی خواستار لغو مصوبه 
شورای عالی انقلاب فرهنگی درخصوص 
تاثیر معدل در کنکور شد.  او افزود: تا زمانی 
که زیرساخت مناسب و عادلانه در حوزه 
آموزش ایجاد نشود، هرگونه تصمیم برای 
اجرای این گونه مصوبات اجخاف به مناطق 
محروم و کودکان است. مدارس غیرانتفاعی 
و کلاس های کنکور و کتاب های آموزشی و 
رانت نمره، مافیاهایی هستند که در این حوزه 

وجود دارند. 

 هوای کشور در تیرماه 
یک درجه گرم تر شده

آخرین اطلاعات دریافتی از ایستگاه های 
میانگین  که  می دهد  نشان  هواشناسی 
پهنه ای دمای کشور از ابتدای تیرماه تا کنون 
به ۳۰.۱ درجه سلسیوس رسیده که یک 
درجه گرم تر از نرمال است.  تمام ۳۱ استان 
کشور در کمتر از یک ماه اخیر با افزایش دما 
مواجه بوده اند که بیش ترین افزایش دما 
با میزان ۱.8 درجه سلسیوس در کرمان و 
کمترین افزایش با    ۰.۱ درجه در کهگیلویه و 
بویر احمد رخ داده است. چشم انداز مدل های 
پیش بینی بلندمدت نیز نشان می دهد که 
میانگین دمای هوای کشور در تابستان امسال 
بالاتر از نرمال خواهد بود.  از ابتدای تابستان 
تا کنون میزان نزولات جوی کشور نیز کمتر 
از نرمال بوده است، به طوری که بارندگی ها 
در ۲8 استان کشور نسبت به شرایط نرمال 
کاهش یافته است.  بر اساس اعلام سازمان 
هواشناسی بیش ترین کاهش بارش با میزان 
۱۳میلی متر در استان گلستان و کمترین 
مقدار با ۰.۱ میلی متر در استان های خوزستان 

و خراسان جنوبی ثبت شده است. 

۹۳ هزار تشکل دینی در کشور 
فعالیت دارند

رئیس سازمان هیئات و تشکل های دینی 
تبلیغات اسلامی کشور گفت: ۹۳ هزار تشکل 
مذهبی و دینی به شکل مردمی در کشور 
فعالیت می کنند که با احتساب هیات های 
خانگی این آمار بیشتر هم می شود ولی فعالیت 
این مجموعه ها مردمی بوده و سعی بر این 
است تا همه آحاد جامعه را تحت پوشش 
ببرد.  به گزارش مهر، حجت الاسلام باباخانی 
توضیح داد که »امسال با هدف حمایت از 
این تشکل ها و هیات ها تصمیم گرفتیم تا 
با همکاری وزارت صنعت، معدن و تجارت 
بخشی از نیازمندی هیات ها را در تهیه و توزیع 
احسانات فراهم کنیم که قرار شده به قیمت 
تنظیم بازار به ازای هر هیات ۳۰۰کیلوگرم 
برنج، ۱5۰کیلوگرم شکر، ۶۰کیلوگرم گوشت 
و سایر نیازمندی ها تأمین شده و در استان ها 
نیز به ازای هر هیات پنج تا ۶ میلیون تومان 
کمک ها و مساعدت هایی از طریق تبلیغات 

اسلا می و اوقاف و امور خیریه انجام شود.«

نماینده خمینی شهر در مجلس شورای اسلامی درباره لایحه 
اصلاحی حجاب گفته: حکم خدا مشخص است و حکم شارع مقدس 
را که نمی توانیم به رفراندوم و فراخوان بگذاریم.  محمدتقی نقدعلی 
افزوده: اصلاحات لایحه عفاف و حجاب با حداکثر بازدارندگی و 
کمترین میزان تکرار اشتباه های گذشته یا برخوردهای میدانی با 
مردم در نظر گرفته شده است با این توضیح که »در اصلاحات انجام 
شده در لایحه عفاف و حجاب، حداکثر بازدارندگی به گونه ای در نظر 
گرفته شده است که نیازی به برخوردهای ثانویه و بعدی نباشد.« 
او در جلسه شورای اداری استان اصفهان با بیان اینکه در اصلاحات 
انجام شده در لایحه عفاف و حجاب از جُرم انگاری تنزل نشده است، 
گفته »از نهادهای قانونی می خواهیم تا زمانی که این لایحه در صحن 
علنی مجلس ارائه و تصویب و این قضیه ساماندهی شود با قانون 
موجود در زمینه عفاف و حجاب یعنی ماده ۶۳8 قانون مجازات 
اسلامی عمل شود.« این نماینده مجلس با تاکید بر اینکه ما در زمان 
حاضر خلأ قانونی در این زمینه نداریم، افزوده: »لازم است نهادهای 
قانونی از جمله قوه قضائیه و دادگستری با جدیت از ظرفیت قانونی 

موجود استفاده کنند و جلوی هنجارشکنی ها را بگیرند و ستاد احیای 
امر به معروف نیز به وظیفه خود عمل کند.« نقدعلی با بیان اینکه 
اعتراض جامعه ایمانی و دغدغه مندان فرهنگی ایرانی اسلامی نسبت 
به لایحه تدوینی عفاف و حجاب شدید بود، تصریح کرده که »بیشتر 
این انتقادها بجا بود از جمله درباره سستی مجازات های دیده 
شده، تنزل جُرم انگاری به تخلف و تضعیف جایگاه امر به معروف 
و نهی از منکر.« نقدعلی همچنین افزوده: رئیس مجلس شورای 
اسلامی مجددا فراخوانی برای ارائه نظر در لایحه عفاف و حجاب 
مطرح کرد که با توجه به اینکه پیش از این نظرات و پیشنهادهای 
مختلف دریافت شده است، دیگر جایی برای این فراخوان نمی بینیم.  
این نماینده مجلس با تاکید بر اینکه جامعه ایمانی کشور از ما انتظار 
دارد که در این زمینه سریع تر عمل کنیم، گفته: بسیاری از مردم از 
جامعه ایمانی می گویند ما در زمان حاضر چه کار انجام دهیم و عدم 
استفاده از ظرفیت های موجود نشان می دهد که نهادهای متولی 
مردم را برای چگونگی اجرای وظیفه امر به معروف و نهی از منکر 

کمتر ساماندهی می کنند.

  منتظرالمهدی، علت این استقرار را مطالبات مردمی و خاستگاه گروه ها و نهاد های مختلف اجتماعی
 و همچنین تأکید ریاست جمهور با هدف برخورد با هنجارشکنی های اجتماعی دانسته

نماینده مجلس: 

حکم شارع مقدس را که نمی توانیم به رفراندوم بگذاریم

  مقام سازمان راهداری گفته شرایط حفاظت از یوز ایرانی متفاوت با حیوانی مانند شتر است   


